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  RG.0002.34.2014 

 

Protokół  Nr XXXVI/2014 

z sesji Rady Gminy Radomyśl nad Sanem 

z dnia 10 września  2014 roku 

odbytej w  siedzibie Urzędu Gminy Radomyśl nad Sanem  

 

 

Sesja Rady Gminy Radomyśl nad Sanem rozpoczęła się o godz. 911, a zakończyła o 

godz. 1204. 

 

Ad.I. Godz. 911 

Sesję Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński, który 

powitał przybyłych radnych i gości zaproszonych. Następnie w oparciu o listę 

obecności stwierdził prawomocność obrad, ponieważ w chwili otwarcia sesji 

uczestniczyło 13 radnych na ogólną liczbę 15 ( brak radnego Jerzego Ryzaka, radny 

Jan Ziemniak  brał udział w obradach od godz. 916). 

Lista obecności radnych oraz lista pozostałych osób obecnych na sesji stanowią 

załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad.II. Godz. 913 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński przedstawił  porządek obrad sesji. 

Zabierając głos radny Stanisław Kosiński powiedział, że w tym miesiącu przypadają  

historyczne rocznice wybuchu II wojny światowej i napaści Rosji na Polskę. W 

związku z tym wystąpił z propozycją przeprowadzenia uroczystej sesji Rady Gminy 

lub zorganizowania obchodów w celu uczczenia rocznic wrześniowych i oddania 

hołdu ofiarom tych wydarzeń. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że nie ma technicznych możliwości w dniu 

dzisiejszym zorganizowania uroczystości poświęconej tym wydarzeniom. Wyraził 

zdanie, że takie obchody mogły by zorganizować placówki szkolne czy GCK.  

Zaproponował jednak, aby rocznice wrześniowe uczcić minutą ciszy. 

Poddał tę propozycję pod głosowanie. 

W głosowaniu propozycję przyjęto – 14 głosów „za”.  

Przewodniczący Rady Gminy zarządził minutę ciszy, a następnie poddał pod 

głosowanie porządek obrad.  

W głosowaniu porządek obrad został przyjęty w głosowaniu – 14 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

 

Porządek obrad sesji: 

I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II. Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy. 

IV. Wystąpienie Wójta Gminy. 

V. Przedstawienie informacji z wykonania budżetu Gminy Radomyśl nad 

Sanem za  I półrocze 2014 roku. 
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VI. Przyjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie: 

1) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Niwka” położonego w obrębie ewidencyjnym Radomyśl nad 

Sanem, 

2) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Półanki” położonego w obrębie ewidencyjnym Radomyśl nad 

Sanem, 

3) zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 

zbiorowego  odprowadzania ścieków na terenie Gminy Radomyśl nad 

Sanem, 

4) zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2014 

rok, 

5) przyznania pomocy materialnej dla studentów pochodzących z rodzin 

wielodzietnych z terenu Gminy Radomyśl nad Sanem, 

6) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Radomyśl nad 

Sanem, 

7) zmian w uchwale budżetowej na 2014 rok. 

      VII.      Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych. 

VIII.   Zakończenie XXXVI sesji Rady Gminy. 

 

Ad. III. Godz. 918                      

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński poinformował, że protokół                    

z poprzedniej sesji Rady Gminy z dnia 25.06.14r. znajdował się zwyczajowo do 

wglądu w biurze obsługi Rady Gminy oraz został przesłany na adresy meilowe 

radnym, którzy wyrazili na to wolę. Protokół jest również dostępny na stronie 

internetowej www.radomysl.pl w BIP. W związku z tym Przewodniczący Rady 

Gminy zaproponował, aby przyjąć go bez odczytywania. 

Propozycja została zaakceptowana przez zebranych radnych. 

Protokół z poprzedniej sesji Rady Gminy został przyjęty bez odczytywania                      

w głosowaniu – 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

 

Ad.IV. Godz. 919 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz przedstawił informację z realizacji wniosków zgłoszonych 

na sesji  Rady Gminy odbytej  w dniu 25.06.14r. i Komisji Stałych. 
 

Wniosek zgłoszony przez radnego Bolesława Pukę: 

1. „ Zlecić inwentaryzację działek leśnych o Nr 904/4, 904/5. Bez aktualnej 

inwentaryzacji nie można wykonać żadnych prac związanych z pozyskaniem drewna 

z tych działek. Zdaniem leśniczego rosnący tam las wymaga przeprowadzenia 

trzebieży.”  

Odpowiedź: 

Wykonanie inwentaryzacji wskazanych działek leśnych jest niemożliwe ze względu 

na fakt, iż stanowią one własność prywatną. Po wyjaśnieniu sprawy radny wskaże  

inne działki, dla których będzie można wykonać operat. 

http://www.radomysl.pl/
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Wnioski zgłoszone przez radnych: Małgorzatę Krawiec, Marzenę Garbacz, Jana 

Ziemniaka. 

2. „ Proszę zwrócić się do PKP z wnioskiem o wykoszenie zarośli na torach w 

okolicy przejazdów w Kępie Rzeczyckiej. Widoczność jest obecnie bardzo 

ograniczona.” 

Odpowiedź: 

Zarośla zostały wykoszone przez służby PKP. 

 

3. „Proszę zwrócić się do PKP z wnioskiem o podniesienie zaniżonej drogi w 

miejscowości Wola Rzeczycka – koniec asfaltu drogi osiedlowej do peronu.  Droga 

jest rozjeżdżona, w okresie deszczowym zbiera się tam deszczówka, teren jest 

grząski. Utrudnia to poruszanie pieszo czy rowerem mieszkańcom.” 

Odpowiedź: 

Wskazane jest aby środki na remont drogi tłuczniem zostały zabezpieczone przez 

sołectwo w ramach funduszu sołeckiego. Gmina zobowiązuje się wystąpić do PKP o 

zgodę na wykonanie robót  w pasie kolejowym.  

 

Wnioski zgłoszone przez radnego Stanisława Kosińskiego: 

4. „ Budowa chodnika przy drodze wojewódzkiej w Chwałowicach  - 3 km.” 

5. „ Odbudowa drogi wojewódzkiej w Chwałowicach w stronę granicy woj. 

Lubelskiego– 900m.” 

6. „ Budowa drogi Chwałowice – Łążek”. 

7. „Budowa drogi przeciwpowodziowej Chwałowice - Popowice od cegielni do Pana 

Szeligi – 1000m.” 

8. „Budowa drogi przeciwpowodziowej od Pana Tysa  w stronę  wału – 500m.” 

9. „Budowa drogi przeciwpowodziowej od cegielni w stronę wału w Chwałowicach – 

700m.” 

10. „ Dokończenie drogi przeciwpowodziowej koło stadionu - 400m.” 

11. „Odbudowa drogi przez wieś w Chwałowicach   - 1600m” 

12. „Budowa drogi przeciwpowodziowej koło Pana Hajduka – 200m”. 

13. „ Budowa drogi przeciwpowodziowej na Grudzy koło Pana Kamińskiego  – 

300m.” 

14. „Odbudowa drogi Chwałowice – Witkowice – 1600m.” 

15. „Budowa oświetlenia w Chwałowicach zgłoszonego na poprzednich sesjach.” 

16. „Odmulenie  jeziora w Chwałowicach”. 

Odpowiedź udzielona na poprzednich sesjach Rady Gminy.  

 

17. „ Wystąpić do Zarządu Powiatu  o ujęcie drogi Chwałowice – Witkowice 

(1600m) jako drogi powiatowej.” 

Odpowiedź: 

Starania o  zakwalifikowanie tej drogi do kategorii dróg powiatowych były już 

czynione w latach 2000-2002 – jednakże nieskutecznie. Obecnie występuje tendencja 

odwrotna. Powiat zmierza do przekazywania gminom dróg będących w jego 

zarządzie. 
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Wnioski zgłoszone  na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa 

w dniu 24.06.14r. 

 

Radny Bogdan Oszust zwrócił się z wnioskiem o wystąpienie do PZMiUW w 

Rzeszowie o oczyszczenie odpływu na rz. Strachodzka od śluzy wodnej  w Pniowie 

w kierunku rzeki i oczyszczenie koryta rzeki.  

Odpowiedź: 

Wniosek został skierowany do PZMiUW w Rzeszowie Inspektorat Nisko. W 

odpowiedzi poinformowano, że w chwili obecnej brak jest środków finansowych 

wystarczających na wykonanie konserwacji i utrzymanie urządzeń melioracji 

wodnych podstawowych w 100 %. W br. środki zostały już rozdysponowane, w 

dyspozycji są fundusze na wykonanie konserwacji wałów przeciwpowodziowych, 

urządzeń wałowych, przepompowni oraz rzek zaplanowanych do konserwacji w 

2014r. Na rz. Strachodzka w 2012 r. wykonano konserwację, na bieżąco usuwane są 

tamy bobrze zgodnie z decyzjami RDOŚ Rzeszów. Podjęcie prac na rzece, ze 

względu na położenie jej na obszarze Natura 2000, wymaga uzyskania decyzji o 

środowiskowych uwarunkowaniach, o którą do RDOŚ wystąpi PZMiUW, a następnie 

będzie czynił starania o pozyskanie środków w celu wykonania konserwacji. W 

odpowiedzi poinformowano również, że w bieżącym miesiącu zostanie usunięte 

uszkodzenie klapy śluzy w km 4+128 na lewym wale rz. Strachodzka. 

 

Wnioski radnego Stanisława Kosińskiego: 

1) Przedstawienie na posiedzeniu komisji, celem zapoznania się radnych, 

dokumentacji dotyczącej wykonanych i realizowanych obecnie inwestycji (projekty, 

koszty) tj. 

- oczyszczalni ścieków w Radomyślu, 

- zbiornika retencyjnego w Rzeczycy Długiej, 

- ścieżek rowerowych,  

- sali gimnastycznej w Radomyślu. 

Odpowiedź: 

Wnioskowana dokumentacja jest do wglądu w Referacie Infrastruktury, Gospodarki 

Nieruchomościami i Ochrony Środowiska oraz w  pokoju nr 6A w Urzędzie Gminy, 

gdzie radni wyrażający taką wolę  mogą się z nią zapoznać. 

 

2) Założenie lampy oświetleniowej koło posesji P. Zbydniowskiego.  

Odpowiedź: 

Lampa zostanie zawieszona na słupie 22/IV, obok posesji P. Zbydniowskiego, w 

terminie do końca września. 

 

Wniosek zgłoszony  na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej w dniu 23.06.14r. 
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Komisja podjęła wniosek o wystąpienie o nadanie odznaczenia – Brązowego Krzyża 

Zasługi -  dla Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Kazimierza Pasztaleńca za 

działalność i zaangażowanie na rzecz gminy i społeczności lokalnej. 

Odpowiedź: 

Wniosek o nadanie odznaczenia został skierowany do Wydziału Spraw 

Obywatelskich i Cudzoziemców Podkarpackiego Urzędu Wojewódzkiego w 

Rzeszowie. Jednakże PUW  nie nadał podjętej inicjatywie  dalszego biegu.  

Radny Stanisław Kosiński powiedział, że od 15 lat składa wnioski, które nie są 

realizowane. Z sołectwa Chwałowice wpływa do budżetu gminy najwięcej środków z 

podatków, mimo to żadnych zadań w tej miejscowości  nie wykonuje się. Nie 

remontuje się dróg przeciwpowodziowych, nie buduje się chodników.  Oznajmił, że 

gmina nie jest zainteresowana realizacją tych inwestycji. Powiedział, że była 

możliwość złożenia kolejnych wniosków na remont dróg przeciwpowodziowych, ale 

gmina tego nie uczyniła. Odnośnie budowy chodnika oznajmił, że projekt jest 

opracowany, ale wykonanie chodnika przeciąga się. Gmina w tym przypadku ma 

współfinansować zadanie razem z województwem, jednak nie ma woli przeznaczenia 

środków na ten cel.  

Radny Stanisław Kosiński wystąpił jeszcze o przedstawienie zrealizowanych przez 

powiat stalowowolski inwestycji w mijającej kadencji na terenie gminy Radomyśl, 

wobec znacznych dysproporcji wykonanych zadań na terenach poszczególnych gmin. 

Nasza gmina w tym zakresie jest pokrzywdzona. W tej sprawie  zwrócił się do 

radnego powiatowego Janusza Perły.  

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby radny powiatowy ewentualnie 

odniósł się do zgłoszonej prośby w punkcie -   VII.      Interpelacje, zapytania i wolne 

wnioski radnych. 

 

Ad. V. Godz. 932 

Przedstawienia informacji  z wykonania budżetu Gminy Radomyśl nad Sanem za I 

półrocze 2014 roku dokonała Skarbnik Gminy Anna Szeliga.  

Poinformowała ponadto o pozytywnej opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej z 

przebiegu budżetu za I półrocze br.  

Powyższe sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokółu. 

Radny Stanisław Kosiński powiedział, że zadłużenie gminy wynosi 56 % a graniczna 

wartość wynosi 60 %. Czy nie istnieje niebezpieczeństwo, że gmina przekroczy tę 

granicę. Brakuje tylko 4 punktów procentowych. Zapytał jaka byłaby to kwota. 

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że nie ma możliwości określenia wysokości kwoty. 

Jeżeli chodzi o zadłużenie to sytuacja jest bezpieczna, gmina nigdy nie przekroczy 

przyjętej wartości 60 %.  

 

Ad.VI/1,2. Godz.941  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Niwka” położonego w obrębie ewidencyjnym 

Radomyśl nad Sanem oraz projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Półanki” położonego w 
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obrębie ewidencyjnym Radomyśl nad Sanem przedstawiła jednocześnie Kierownik 

Zespołu Infrastruktury Technicznej Magdalena Grębowiec. 

Komisje Stałe po rozpatrzeniu na swoich posiedzeniach przedłożonych projektów 

uchwał zaopiniowały je pozytywnie.  

Radny Stanisław Kosiński powiedział, że w związku z ponownym rozpatrywaniem 

przez Radę Gminy przedstawionych projektów uchwał wobec ich uchylenia przez 

nadzór, należało przeprowadzić rozmowy i konsultacje z wydziałem nadzoru przy 

opracowywaniu nowych uchwał. Ma to na celu wyeliminowanie ryzyka ponownego 

uchylenia tych uchwał. 

P. Magdalena Grębowiec powiedziała, że nadzór prawny wojewody podkarpackiego 

wydał rozstrzygnięcie nadzorcze stwierdzające nieważność pewnych zapisów uchwał 

podjętych w maju. Zostały wniesione uwagi, które zostały przekazane projektantowi. 

Zastrzeżenia zostały uwzględnione w nowych projektach uchwał.  

Wobec braku innych pytań i głosów względem przedstawionych projektów uchwał 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził ich przegłosowanie. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Niwka” położonego w obrębie ewidencyjnym 

Radomyśl nad Sanem w głosowaniu przyjęto – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVI/308/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Półanki” położonego w obrębie ewidencyjnym 

Radomyśl nad Sanem przyjęto w głosowaniu – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVI/309/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w obradach. 

Po przerwie wznowiono obrady i przystąpiono do rozpatrzenia kolejnego punktu. 

 

Ad.VI/3. Godz.1011 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego  odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Radomyśl nad Sanem przedstawił Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej 

Lesław Pater. 

P. Lesław Pater przedstawił zaproponowane przez Wójta Gminy  taryfy: 

Taryfa za zbiorowe zaopatrzenie w wodę z wodociągu gminnego na terenie gminy       

( bez zmian, na dotychczasowym  poziomie) tj.  

1) Za 1 m3 dostarczanej wody – cena netto 2,60 zł, 

2) Miesięczną stawkę opłaty abonamentowej na odbiorcę usług – cena netto 1,70 zł. 

 

Taryfa za wprowadzenie ścieków do urządzeń kanalizacyjnych na terenie gminy         

( wzrost o 0,20 zł) tj.   

1) Za 1 m3 odprowadzanych ścieków ustalony na podstawie zużycia wody  - cena 

netto 4,15 zł. 
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Ponadto zaproponował: 

1). Stawkę opłaty za przyłączenie do urządzeń wodociągowych, będących w 

posiadaniu gminy wynikających z kosztów przeprowadzenia prób technicznych 

przyłącza wybudowanego przez odbiorcę – cena netto 190 zł. (bez zmian) 

2). Stawkę opłaty za przyłączenie do urządzeń kanalizacyjnych, będących w 

posiadaniu gminy wynikających z kosztów przeprowadzenia prób technicznych 

przyłącza wybudowanego przez odbiorcę – cena netto 190 zł. (bez zmian) 

 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały oraz 

propozycje stawek. 

Radny Zygmunt Janoszek powiedział, że w związku z tym, iż  cena wody pozostaje 

na tej samej wysokości zaproponował aby utrzymać również stawkę za ścieki na 

dotychczasowym poziomie tj. 3,95 zł. za 1 m3 odprowadzanych ścieków.  Nie należy 

dyskryminować grupy mieszkańców odprowadzających ścieki.  

Radny Stanisław Kosiński poparł propozycję radnego Janoszka. Powiedział, że nie 

powinno podnosić się stawki za odbiór ścieków, aby nie obciążać dodatkowo 

mieszkańców.  Nadmienił, że jest przeciwny wszelkim podwyżkom.    

Wójt Gminy Jan Pyrkosz przypomniał, że do dostawy wody jak i odbioru ścieków są 

stosowane dopłaty i są to nie małe środki wygospodarowane z budżetu gminy. 

Nadmienił, że zatrudnienie na SUW jak i na oczyszczalni ścieków jest minimalne, 

zapewniające funkcjonowanie, aby nie zwiększać kosztów. Mieszkańcy Radomyśla 

odprowadzający ścieki nie są pokrzywdzeni, wpłaty za przyłącz były niskie. 

Radny Kazimierz Pasztaleniec powiedział, że ekonomia jest nieubłagana. 

Generowane są koszty i ktoś musi je ponieść. Żadna podwyżka nie jest popularna i 

pozytywnie odbierana przez mieszkańców.  

Radny Stanisław Kosiński wyraził zdanie, że budowa oczyszczalni ścieków i sieci 

kanalizacyjnej było błędną decyzją. Gminę nie było stać na te inwestycje, które 

również teraz tworzą koszty. Właściwą koncepcją była budowa przydomowych 

oczyszczalni ścieków. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby przejść do głosowania nad 

stawkami. Zgłosił propozycję przegłosowania tylko tych propozycji gdzie występują 

rozbieżne wysokości stawek. Resztę stawek przyjąć całościowo.  

Radny Jacek Pamuła wyszedł z propozycją przegłosowania po kolei każdego 

paragrafu uchwały gdzie występują stawki oddzielnie.  

Przyjęto propozycję radnego Jacka Pamuły. 

1) § 1 Taryfa za zbiorowe zaopatrzenie w wodę z wodociągu gminnego na terenie 

gminy Radomyśl nad Sanem     

1) Za 1 m3 dostarczanej wody – cena netto 2,60 zł, 

2) Miesięczną stawkę opłaty abonamentowej na odbiorcę usług – cena netto 1,70 zł. 

Innych zgłoszeń nie było. 

W głosowaniu powyższe propozycje przyjęto – 14 głosów „za” – jednogłośnie.  

 

2). Taryfa za wprowadzenie ścieków do urządzeń kanalizacyjnych na terenie gminy 

Radomyśl nad Sanem 
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1) Za 1 m3 odprowadzanych ścieków ustalony na podstawie zużycia wody  - cena 

netto  

4,15 zł. – propozycja Wójta 

3,95 zł. – propozycja radnych Janoszka i Kosińskiego 

Innych propozycji nie zgłoszono.  

W głosowaniu za stawką 4,15 zł głosowało 9 radnych. 

Za stawką 3,95 zł. głosowało 2 radnych. 

Trzech radnych wstrzymało się od głosu.  

Przyjęto 4,15 zł.  

 

3). 1). Stawkę opłaty za przyłączenie do urządzeń wodociągowych, będących w 

posiadaniu gminy wynikających z kosztów przeprowadzenia prób technicznych 

przyłącza wybudowanego przez odbiorcę – cena netto 190 zł.  

2). Stawkę opłaty za przyłączenie do urządzeń kanalizacyjnych, będących w 

posiadaniu gminy wynikających z kosztów przeprowadzenia prób technicznych 

przyłącza wybudowanego przez odbiorcę – cena netto 190 zł.  

Innych zgłoszeń nie było. 

W głosowaniu powyższe propozycje przyjęto – 14 głosów „za” – jednogłośnie.  

Przewodniczący Rady Gminy po przyjęciu stawek zarządził przegłosowanie w 

całości projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – jednogłośnie.           

Uchwała Nr XXXVI/310/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.VI/4. Godz.1029 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 

2014 rok przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz.  

Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do przedstawionego projektu uchwały opiniując go 

pozytywnie. 

Radny Stanisław Kosiński wyszedł z propozycją zastanowienia się nad 

zorganizowaniem siłowni przy każdej szkole, aby młodzież mogła pożytecznie 

spędzać wolny czas i podnosić swoją kondycję fizyczną.  

Radny Bogdan Oszust odnośnie przekazania środków na doposażenie istniejącej 

siłowni w Domu Ludowym w Pniowie poinformował, że do Rady Sołeckiej zwróciła 

się grupa młodzieży z prośbą o udostępnienie wolnego pomieszczenia w budynku. 

Rada wyraziła zgodę na umożliwienie korzystania z wolnego lokalu przez młodzież. 

Była to dobra decyzja. Młodzież zachowuje się kulturalnie, dbają o pomieszczenie, 

ćwiczą na zakupionych z własnych środków przyrządach. Warto inwestować w tę 

młodzież. Jest to dobra i pozytywna inicjatywa.  

Przewodniczący Rady Gminy wobec braku dalszych głosów zarządził 

przegłosowanie przedstawionego projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 13 głosów „za” – jednogłośnie (w trakcie 

głosowania był nieobecny radny Jan Ziemniak). 

Uchwała Nr XXXVI/311/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad.VI/5. Godz.1036  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przyznania pomocy materialnej dla 

studentów pochodzących z rodzin wielodzietnych z terenu Gminy Radomyśl nad 

Sanem przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz.  

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 

Radna Marzena Garbacz zwróciła uwagę, że obecnie jest duża liczba różnych 

wniosków składanych czy do Urzędu Gminy czy do GOPS w zakresie pomocy 

społecznej. W kwestii formalnej zapytała czy druki wniosków są dostępne na stronie 

internetowej gminy. Byłoby to duże udogodnienie dla składających wnioski w wielu 

sprawach.  

Kierownik GOPS Magdalena Nowak – Wojtala poinformowała, że wszystkie 

potrzebne druki są do pobrania na stronie internetowej GOPS. Ponadto są również 

dostępne na portalu internetowym gminy.  

Wskutek braku innych głosów na temat przedstawionego projektu Przewodniczący 

Rady Gminy zarządził jego przegłosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVI/312/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.VI/6. Godz.1044  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono pytań i uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przedstawiony projekt 

uchwały. 

W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 13 głosów „za” – 

jednogłośnie ( trakcie głosowania nieobecny był radny Tomasz Budziło). 

Uchwała Nr XXXVI/313/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.VI/7. Godz.1052  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2014 rok 

przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 

Wskutek braku głosów na temat przedstawionego projektu Przewodniczący Rady 

Gminy zarządził jego przegłosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVI/314/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad. VII. Godz.1100 

Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu Wójtowi  Gminy Janowi Pyrkoszowi, 

który w związku z ostatnimi perturbacjami związanymi z brakiem wody dla 

mieszkańców miejscowości od Radomyśla do Musikowia zwrócił się do Rady Gminy 

o wyrażenie opinii w kwestii wystąpienia do prokuratury ze zgłoszeniem podejrzenia 

o popełnienie przestępstwa przez firmę „Nautilus” która dokonała modernizacji SUW 

w Radomyślu. 
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Poinformował, że został przygotowany wniosek do Prokuratury Rejonowej w 

Stalowej Woli na bezprawne działanie firmy.  

Poinformował m.in. że od początku realizacji modernizacji stacji występowały 

problemy z firmą „Nautilus” wykonującą roboty.  Zgodnie z umową wszystkie 

świadczenia na rzecz firmy zostały spełnione przez gminę, a umowa rozliczona w 

październiku ubiegłego roku. W trakcie prowadzonych prac firma zgłosiła 

zastrzeżenia do opracowanego projektu. Firmie tej powierzono więc zastępcze 

przeprojektowanie inwestycji. Ponadto firma uznała za konieczne  wykonanie 

dodatkowych robót, za realizację których zażądała zapłatę wysokości blisko 200 tys. 

zł. Jednakże nie ma żadnych dokumentów potwierdzających, że roboty i jakie zostały 

wykonane. W tym zakresie powinna być zawarta nowa, odrębna umowa. Nie było 

podstawy, aby wypłacić żądane pieniądze, tym bardziej, że gmina nie posiada takich 

środków. O takiej decyzji zostali poinformowani przedstawiciele firmy na spotkaniu 

w dniu 27 sierpnia. W konsekwencji gmina otrzymała pismo od firmy, która 

poinformowała, że odstępuje od umowy wcześniej zawartej i nie zamierza realizować 

zapisów umowy dotyczących gwarancji, w tym serwisowania. Wójt powiedział, że w 

późniejszym czasie (w niedzielę 31 sierpnia) dziwnym zbiegiem okoliczności, 

nastąpiła awaria automatyki stacji, która została natychmiast zgłoszona firmie. Brak 

było reakcji ze strony wykonawcy modernizacji mimo wysyłanych pism i monitów 

telefonicznych. Dopiero we wtorek (dnia 2 września) pracownicy firmy dokonali 

naprawy częściowej automatyki stacji, wskutek czego pracuje  ona w trybie 

awaryjnym polegającym na  sterowaniu ręcznym przez pracownika stacji. Wójt 

zapowiedział, że będzie wykonana nowa automatyka stacji przez innego, nowego 

wykonawcę. Kosztem tych prac zostanie obciążona firma wykonująca poprzednie 

prace remontowe. Wójt powiadomił, że gmina zamierza  dochodzić swoich praw i 

zwrócił się do Rady o opinię w kwestii wystąpienia do prokuratury. 

 

Radny Stanisław Kosiński zapytał czy wszystkie należności względem firmy 

„Nautilus” zostały uregulowane. Zwrócił także uwagę, że gmina poniosła koszty 

związane z przerwą dostawy wody.  

Wójt odpowiedział, że umowa w całości została rozliczona, należności zostały 

spłacone przez gminę. Gmina na drodze sądowej w postępowaniu cywilnym będzie 

bronić swoich interesów i wystąpi o odszkodowanie  w związku z przerwą dostawy 

wody do odbiorców. 

Radny Stanisław Kosiński powiedział, że na przyszłość należałoby sprawdzać daną 

firmę, która będzie realizować inwestycje na terenie gminy, aby nie dochodziło do 

takich sytuacji.  

Radny Bolesław Puka wyraził poparcie w kwestii wystąpienia do prokuratury na 

nieuczciwe działania firmy.  

Radna Marzena Garbacz zwróciła jeszcze uwagę na nieodpowiednią jakość wody. 

Obecnie wynika to z awaryjnej pracy SUW, ale należałoby też cyklicznie czyścić 

hydranty na końcówkach sieci. Można by opracować harmonogram czyszczenia 

hydrantów, bez konieczności zgłaszania tej sprawy telefonicznie.  

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Lesław Pater zapowiedział, że taki plan 

zostanie przygotowany i końcówki sieci będą systematycznie czyszczone. 
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Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się o wydanie opinii przez Radę Gminy w 

drodze głosowania w kwestii wystąpienia gminy do prokuratury. 

W głosowaniu radni opowiedzieli się za wystąpieniem przez gminę do prokuratury – 

12 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący” (w trakcie głosowania nieobecna była radna 

Marzena Garbacz). 

Wójt Gminy przedstawił jeszcze swój wniosek do Rady Gminy dotyczący wyrażenia 

zgody na wykorzystanie ewentualnego nadmiaru ziemi na cele publiczne w związku 

z budową zbiornika retencyjnego w Rzeczycy Długiej. 

Treść wniosku została przytoczona poniżej: 

          „Wykonawca inwestycji, którym jest PBW Sandomierz zwrócił się do wójta o 

wyrażenie zgody na wykorzystanie ewentualnego nadmiaru ziemi w ramach budowy 

zbiornika retencyjnego w Rzeczycy Długiej. Inwestorem zadania jest PZMIUW w 

Rzeszowie. 

          Wykorzystanie nadmiaru ziemi polegałoby na jej wbudowaniu w 

modernizowane wały przeciwpowodziowe prawobrzeżnego Sanu na terenie Gminy 

Radomyśl nad Sanem od Czekaja Pniowskiego do Radomyśla. 

          Na tej podstawie wnioskuję do Rady Gminy o wyrażenie zgody na 

przeznaczenie ziemi na ten cel. Niemniej jednak pod następującymi warunkami: 

      1). Projektant i Inwestor stwierdzą, że występuje nadmiar ziemi wydobytej przy 

realizacji inwestycji czyli po zdeponowaniu jej zgodnie z projektem i w 

otoczeniu zbiornika, w celu likwidacji obniżeń terenowych tworzących inne 

niż zbiornik zastoiska wody opadowej, 

      2). Wykonawca w pierwszej kolejności zdeponuje stwierdzony nadmiar ziemi na 

wskazane miejsca publiczne tj. okolice stadionu piłkarskiego i zaniżony teren 

przy rzece Łukawica (za szkołą) oraz tereny zaniżone i stanowiące tereny pod 

budownictwo mieszkaniowe – w bezpośrednim sąsiedztwie zbiornika.  

        Po spełnieniu tych warunków wójt gminy na podstawie zgody Rady może po 

uzgodnieniu z projektantem i przedstawicielem Inwestora wyrazić zgodę na 

przeznaczenie nadmiaru ziemi na przebudowę wałów przeciwpowodziowych Sanu w 

gminie Radomyśl nad Sanem.” 

Radny Jerzy Gorczyca powiedział, że zgadza się z wnioskiem wójta. Ale wcześniej 

podjęto ustalenia, że ziemia będzie rozdysponowana również w Musikowiu. Na 

tereny tej miejscowości nie przeznaczono jednak ziemi. Również w Rzeczycy 

Długiej jest sporo zaniżeń, które ziemią można by zniwelować.  

Wójt powiedział, że każdy wywóz ziemi poza plac budowy kosztuje i firma tego za 

darmo nie zrobi.  

Radny Jerzy Gorczyca zwrócił się z prośbą, aby mieć na uwadze także Musików przy 

rozdysponowaniu ziemi.  

Przewodniczący Rady Gminy oznajmił, że należałoby zorganizować spotkanie z 

mieszkańcami informujące o sytuacji związanej z możliwościami rozdysponowania 

ziemi. Należy wyjaśnić pewne nieścisłości społeczności lokalnej.  

Radna Małgorzata Krawiec zapytała czy nie jest planowane podniesie wału na Sanie 

w  Woli Rzeczyckiej z wykorzystaniem ziemi ze zbiornika wodnego.  

Wójt Gminy poinformował, że już w ubiegłym roku PZMiUW w Rzeszowie 

planował podwyższyć wał. Jednak na miejscu okazało się, że  właściciele sąsiednich 
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działek przyorali drogę. Obecnie na tych terenach są uprawy i przeprowadzenie prac 

skutkowało by ich zniszczeniem. Później trzeba porozmawiać z rolnikami aby nie 

przyorywali gruntu.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek Wójta Gminy (po 

spełnieniu określonych warunków).  

W głosowaniu wniosek został przyjęty – 14 głosów „za”.  

Radny Bolesław Puka na prośbę sołtysów zapytał w kwestii formalnej czy nie ma 

możliwości przesunięcia terminu narady sołtysów z 15 września na 16, kiedy to 

wpłacane są przez sołtysów środki za zebrane podatki w Radomyślu.   

Wójt Gminy wyjaśnił, że w dniach 16-17 września weźmie udział wspólnie z 

Przewodniczącym Rady Gminy w Kongresie Gmin Wiejskich. Ponadto w większości 

mieszkańcy wpłacają podatki w niedzielę. 

Radny Bolesław Puka poinformował jeszcze, że zwracają się do niego mieszkańcy 

budujący się na terenie działek w Żabnie, ale administracyjnie należącego do  

sołectwa Radomyśl, aby poczynić starania o ustalenie tych terenów jako należącego 

do Żabna. 

Sołtys wsi Witkowice Natalia Witas wyraziła podziękowanie Wójtowi, Radzie 

Gminy za wyrażenie zgody na organizację dożynek gminnych w Witkowicach. 

Podziękowała wszystkim, którzy włączyli się w organizację i przygotowanie święta 

plonów oraz udział w uroczystości.  

Radny Stanisław Kosiński powiedział, że jego wnioski jeszcze z III kadencji rady nie 

zostały zrealizowane. Mieszkańcy czekają na realizację zadań, których się nie 

wykonuje. Zapytał jak wygląda sytuacja z  budową chodnika w Chwałowicach, z 

remontem drogi wojewódzkiej w tej miejscowości. Nadmienił, że nie zakłada się 

oświetlenia, a zbliża się okres zimowy. 

Odnośnie chodnika Sekretarz Gminy Ewa Marynowska wyjaśniła, że do końca 

października będzie gotowy projekt budowy tego ciągu uwzględniający zgłoszone 

uwagi. Później projekt zostanie ponownie przekazany do Podkarpackiego Zarządu 

Dróg Wojewódzkich.   Przypomniała, że projekt był kilkukrotnie poprawiany jednak 

za każdym razem PZDW zgłaszał nowe zastrzeżenia.  

 

Podczas  sesji zgłoszono następujące wnioski: 

Wniosek zgłoszony przez radną Małgorzatę Krawiec: 

1. „Wszystkie szkoły na terenie gminy posiadają boiska trawiaste albo Orliki. Szkoła 

Podstawowa w Woli Rzeczyckiej pozostaje bez boiska. Ten obszar na którym 

obecnie uczniowie grają to tylko obszar trawy przystosowany do zajęć. Proszę o 

zaplanowanie w budżecie środków na budowę boiska i obok niego placu zabaw. W 

szkole są małe dzieci, funkcjonuje  przedszkole  i taki plac ma rację bytu.” 

 

Wniosek zgłoszony przez radnego Jerzego Gorczycę: 

2. „ Zwracam się z prośbą o naprawę barierek ochronnych na moście w Rzeczycy 

Długiej na rzece Łukawica przy posesji Pana Stępaka. Nadmieniam, że barierka jest 

już uszkodzona ponad   3 miesiące co zagraża bezpieczeństwu.” 
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Wnioski zgłoszone przez radnego Jacka Pamułę: 

3. „ Wystąpić do Podkarpackiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych o 

wykonanie kompleksowej konserwacji rzeki Łukawica na terenie Rzeczycy Okrągłej. 

W chwili obecnej brzegi rzeki zarośnięte są wierzbą ( do 100m od koryta). Powoduje 

to powolny spływ wody oraz podniesienie wód gruntowych w wyniku czego 

kilkanaście posesji ma podtopione piwnice”. 

4. „Budowa linii światła ulicznego na odcinku od posesji P. Jerzego Drozda do P. 

Wojciecha Wilkosza. W/w teren jest nieoświetlony co zagraża bezpieczeństwu 

mieszkańców.” 

 

Wniosek zgłoszony przez radnego Jacka Pamułę i sołtysa wsi Kępa Rzeczycka 

Rafała Bartochowskiego: 

5. „Dokonać cząstkowego remontu drogi gminnej Rzeczyca Okrągła – Kępa 

Rzeczycka. W chwili obecnej zwłaszcza na początkowym odcinku (15 lat 

eksploatacji) pojawiły się przełomy grożące w okresie zimowym zniszczeniem 

nawierzchni. W wyniku przebudowy drogi wojewódzkiej nastąpił okresowy wzrost 

ruchu zwłaszcza samochodów wielkogabarytowych do których ta droga nie była 

przystosowana.” 

 

Wnioski zgłoszone przez radnego Stanisława Kosińskiego: 

6. „ Budowa chodnika przy drodze wojewódzkiej w Chwałowicach  - 3 km.” 

7. „ Odbudowa drogi wojewódzkiej w Chwałowicach w stronę granicy woj. 

Lubelskiego– 900m.” 

8. „ Budowa drogi Chwałowice – Łążek”. 

9. „Budowa drogi przeciwpowodziowej Chwałowice - Popowice od cegielni do Pana 

Szeligi – 1000m.” 

10. „Budowa drogi przeciwpowodziowej od Pana Tysa  w stronę  wału – 500m.” 

11. „Budowa drogi przeciwpowodziowej od cegielni w stronę wału w Chwałowicach 

– 700m.” 

12. „ Dokończenie drogi przeciwpowodziowej koło stadionu - 400m.” 

13. „Odbudowa drogi przez wieś w Chwałowicach   - 1600m” 

14. „Budowa drogi przeciwpowodziowej koło Pana Hajduka – 200m”. 

15. „ Budowa drogi przeciwpowodziowej na Grudzy koło Pana Kamińskiego  – 

300m.” 

16. „Odbudowa drogi Chwałowice – Witkowice – 1600m.” 

17. „Budowa oświetlenia w Chwałowicach zgłoszonego na poprzednich sesjach.” 

18. „Odmulenie  jeziora w Chwałowicach”. 

19. „ Wystąpić do Zarządu Powiatu  o ujęcie drogi Chwałowice – Witkowice 

(1600m) jako drogi powiatowej.” 
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Ad. VIII. Godz. 1204 

Na tym zakończono obrady XXXVI sesji Rady Gminy. 

 

Protokołował: 

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 

 
 


